
Referat af generalforsamling i Holstebro Tennisklub 

Onsdag den 21. november 2018 

Fremmøde: 20 medlemmer inkl. Bestyrelsen. Afbud fra Steffen Borg, kasserer i bestyrelsen 

1. Valg af dirigent 

Erik Flodgaard er valgt. 

Det konstateres at generalforsamlingen er rettidigt indkaldt. 

 

2. Formandens beretning 

Formand for Holstebro Tennisklub Kim Lindegaard fremlægger sin årsberetning. 

Beretningen er godkendt. 

 

3. Udvalgsformændenes beretning 

Ungdomsudvalgets beretning ved Kim Lindegaard. 

Seniorudvalgets beretning ved Kim Lindegaard. 

Gregers Langkilde informerer om, at 60+ holdet blev nr. 4 i årets turnering. 

Beretningerne er godkendt. 

 

4. Årsregnskabet 

Steffen Borg, kasserer for Holstebro Tennisklub, har meldt afbud til generalforsamlingen. 

Stig Vestergaard udleverer og gennemgår årsregnskabet. 

Klubbens internt valgte revisor bemærker at regnskabet endnu ikke er revideret, da det rent praktisk 

ikke har været muligt at få bilag udleveret (endnu). 

Der skal indkaldes til et afstemningsmøde mellem Halfondens kassserer (Inge), Tennisklubbens kasserer 

(Steffen Borg) og revisoren. 

Regnskabet godkendes med forbehold for endelig revisionspåtegning. 

 

5. Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag. 

 

6. Valg til bestyrelsen 

Per Ole Schnetler, Stig Vestergaard og Thomas Harregaard er på valg. 

Alle 3 er genvalgt for 2 år. 

 

7. Valg af suppleanter 

Anni Vangkilde er valgt som 1. suppleant for 1 år 

 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant 

N.K. Nielsen er genvalgt som revisor for 1 år. 

Der er ingen revisorsuppleant valgt. 

 

9. Eventuelt 

Per Ole Schnetler gennemgår Holstebro Tennisklubs politik for håndtering af data i henhold til EU’s 

persondataforordning (sikring af de data klubben har omkring klubbens medlemmer mm.). 

Politikken lægges op på hjemmesiden. 



Der arbejdes på at afholde en Juleturnering den 28. december 2018. Der kommer en invitation ud til 

klubbens medlemmer. 

 

Bestyrelsen arbejder med en plan for rengøring af hallen/indendørsbanerne. 

 

Klubhuset rengøres hver 2. uge (ekstern hjælp er hyret ind). 

 

Generalforsamlingen afsluttes uden yderligere bemærkninger. 


